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SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Konferencja prasowa poświęcona regionalnej
polityce audiowizualnej oraz powołaniu Świętokrzyskiego Regionalnego Funduszu
Filmowego odbyła się dziś w Urzędzie Marszałkowskim. Znaczący przedstawiciele branży
filmowej przekonywali, że powołanie funduszu to świetny pomysł i pieniądze zainwestowane
w film zwrócą się z nakładem. Jacek Bromski- prezes Stowarzyszenia Filmowców Polskich i
reżyser m.in. filmu “U Pana Boga za piecem” jest zdania, że region może zarabiać na
produkcji filmów. Reżyser Krzysztof Krauze przytoczył przykład swojego filmu “Mój Nikifor”
nakręconego w Krynicy. Natomiast producent filmowy Jacek Samojłowicz, który stworzył
film “Wojna polsko-ruska” pochwalił się, że zakupił prawa do książek Pan Samochodzik i wie
już, że chciałby nakręcić film oparty na tej historii właśnie w regionie świętokrzyskim.
Zdaniem Jacka Samojłowicza, nasz region dysponuje znakomitymi plenerami, jak zamki i
lasy, a teraz będzie także miał odpowiednie fundusze. Na konferencji gościli także
dyrektorzy zarządzający funduszami filmowymi w Norwegii i Danii. Jak mówili, funkcjonują
u nich od wielu lat, dlatego zdecydowanie popierają ideę stworzenia Świętokrzyskiego
Regionalnego Funduszu Filmowego. Fundusz ma dysponować 8-ioma milionami złotych
pochodzących z Unii Europejskiej.


